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Rektor, Åsa Rasmussen startet FAU-møtet og informerte litt om hva FAU er, og viktigheten med å 

bidra i gruppen. Engasjerte foreldre gjør sitt til at FAU kan få saker som kan tas opp med skolen, og 

likeså få et eierskap til skolen. 

Fellesaktiviteter er noe det skal fokuseres på fremover, og dette vil styrke samholdet elevene (205 

stk) mellom. 

Rensvik skole skal ikke være en heldigital skole, og dette er FAU positive til. 

Det ble diskutert hvordan man skal forholde seg til mobiltelefon (smartklokker) og dette med sosiale 

medier. Det er et økende problem at barna får med seg telefonen til skolen, og at denne blir brukt 

både i timene, og friminutt. Bruken er både forstyrrende og de kan også brukes til å ta bilder/film av 

hendelser på skolen. Dette er slett ikke ønskelig, og kan også være i gråsonen for lovlig (GDPR). 

Skolen anskaffer «mobilhotell» fra januar av, og da blir telefoner/klokker låst inne i disse frem til 

skoledagens slutt. 

Generelt sett er det god orden på skolen når det gjelder sko/klær, og dette fører til trivsel blant både 

elever og ansatte. Er det behov for ytterligere oppbevaring så ta kontakt med kontaktlærer slik at 

dette blir bringt videre. 

Åsa informerte om den nye skolen, og hvordan dette ligger an. Hun har vært i mange møter, også i 

sommer. Det står fast på at denne skal stå ferdig til oppstart august 2026. Kroppsøving skal utføres i 

Freihallen/utendørs. Freihallen skal gjøres litt om slik at denne kan benyttes av flere klasser samtidig. 

Garderober utvides. En kultursal er høyt prioritert i nyskolen. 

FAU har stort fokus på dette med trafikksikkerhet frem til den nye skolen, og også slik 

trafikksikkerhetsituasjonen er pr i dag. Det er mange farlige overganger, og dette må det presses på 

for å få lagt til rette for sikker skolevei. FAU-leder har vært i møte med Trine D. Gorseth, som er 

prosjektleder. Der er det blitt tatt opp og avmerket på kart hvor det bør være ekstra fokus fremover. 

FAU-leder fra Bjerkelund var også tilstede. Rensvik velforening har blitt kontaktet, og sammen har vi 

hatt ei befaring for å komme med felles uttalelse og press. 

Det ble diskutert dette med å undersøke muligheten for drosje til/fra skole pga farlige 

kryss/strekninger. Spesielt usikker skolevei kan det bli om/når Rensvikkrysset utbedres. 

Hva skal området ved Rensvik skole brukes til når skolen blir nedlagt? FAU ønsker at det blir 

tilrettelagt for aktiviterer ved dagens klatrejungel, og at klatrejungel så klart består. Innspill ønskes 

fra FAU-gruppen til styret. 

FAU diskuterte dette med felles aktiviter som skolens ledelse allerede er inne på, men at det også 

kan bli gjennomført skidager/turdager for hele skolen. Her anser FAU/klassekontakter det som 

sannsynlig at foreldre lett kan stille opp om både sjåfører og assistenter. 

Juleverksted like før juleferien ble lagt inn som ønske. Det lages allerede pynt o.l. ifm Kunst og 

Håndtverk, men et man også kan ha et juleverksted som også en kos inn mot jula – gjerne i 

forbindelse med faget. 

Det kom inn et forslag om å lage til en natursti på Hol. Her kan FAU legge til rette for å henge ut 

poster om ønskelig. Kanskje f.eks 7. trinn kan lage oppgaver/bilder for naturpost? 



 

Avslutningsvis ble (delvis) nytt styre valgt. 

- Leder, Rune Bjerkestrand 

- Nestleder, ??? 

- Kasserer Randi Værø 

- Sekretær Thove Marie Langness 

Ny nestleder MÅ på plass snarest, og må velges ut fra oppdatert Facebookgruppe. 

 

 


